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Geachte College van Burgemeester & Wethouders, 
 
De Flying Bikes heeft ons benaderd vanwege stagnering van het 
voorbereidingstraject van de verhuizing van Kootwijkerbroek naar de voor de 
Flying Bikes aangekochte grond aan de Hanzeweg.  
 
Na een traject van jaren was er grote blijdschap dat de gemeente een goede 
nieuwe locatie had gevonden en aangekocht voor de Flying Bikes. Blijdschap 
bij de club, maar ook bij de inwoners van Kootwijkerbroek.  In december is het 
voorbereidingskrediet door de Raad goedgekeurd en kon begonnen worden 
met de voorbereidingen.   
 
Met verbazing hebben wij aangehoord dat er nog steeds geen 
bestemmingswijziging in de maak is. Sterker nog dat de indruk wordt gewekt 
ineens niet vast zou staan of deze grond wel de afgesproken bestemming, 
namelijk de Flying Bikes, zou krijgen.  
 
De VVD zou graag opheldering willen over de volgende punten: 

1. Waarom is er nog steeds geen bestemmingswijziging in de maak? 
2. Is het waar dat het College twijfelt  of de voor de Flying Bikes 

aangekochte grond aan de Hanzeweg ook daadwerkelijk hiervoor 
wordt ingezet?  

3. Zo ja, heeft deze twijfel of terugtrekkende beweging van het 
College te maken met de zoeklocatie voor windmolens in dit 
gebied? 

 
Gezien de onrust die deze onduidelijkheid met zich meebrengt voor zowel de 
Flying Bikes als de inwoners van Kootwijkerbroek, dringt de VVD aan op een 
snel antwoord op deze vragen. 
 
Met vriendelijke groet,  
Namens de VVD fractie,  
 
Sandra Reemst 
Raadslid 


